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Audiència Pública de Sant Martí 

Resum d’intervencions ciutadanes en la sessió que va tenir lloc del dimecres 7 de febrer de 
2024 a les 18 h a la sala d’actes del Districte de Sant Martí (pl. Valentí Almirall, 1), amb la 
presència de: 
 - Im. Sr. Víctor Martí, president del Consell de Districte 
 - Im. Sr. David Escudé, regidor del Districte 
 - Sr. Alejandro López, conseller tècnic del Districte 
 - Sr. Josep Garcia, gerent del Districte 
 - Sra. Maite Crespo, secretària jurídica del Districte 
 

EL CLOT 

Miquel Catasús i Lacruz, de l’AVV Clot-Camp de l'Arpa 
Demana la solució definitiva per al manteniment de l’Ateneu del Clot.  
Alfons Llopis Martínez, de l’Ateneu del Clot 
Demana per les actuacions que es duran a terme per assegurar la continuïtat de l'Ateneu del 
Clot més enllà de la finalització del contracte de lloguer prevista al 2025. 
Noa Alcaraz Petit, de l’Agrupament Escolta i Guia K-2 Godwin Austen 
Demana solució al futur de l’entitat, actualment a l’Ateneu del Clot. 
Resposta. Es comparteix la inquietud i s’exposa la possibilitat d’un trasllat a l’antiga fàbrica 
del Plom, amb una proposta intermèdia de mòduls com els dels centres escolars. 
Mentrestant, s’estudien les possibilitats d’allargar el lloguer del local del c. Muntanya. 

Goya Iglesias Morillas, a títol personal 
Demana informació sobre les obres dels entorns de la Torre del Fang i si es preveuen 
actuacions en relació als assentaments de persones sense sostre. 
Resposta. S’exposa que el consell d’administració de Barcelona Sagrera Alta Velocitat 
aprovarà les obres d’urbanització de l’entorn al març.  

M. Purificación García Rubio, a títol personal 
Demana la poda d’un arbre dels jardins de Leonor Serrano que dona al seu pati perquè 
considera que està més a la vora de l’habitatge del que pertoca segons normativa i això li 
provoca molèsties. 
Resposta. Parcs i Jardins poda aquest tipus d’arbre cada cinc anys i la propera actuació en 
aquests jardins està programada el 2026. Es poden demanar accions puntuals quan les 
branques envaeixen propietats alienes, però en aquest cas les fulles cauen al pati per l’acció 
del vent. 
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Miguel Padilla León, a títol personal 
Exposa la dificultat d’accés a l’aparcament de Bilbao 220 per l’estacionament de vehicles que 
impedeixen la visibilitat de la circulació del carril bici. 
Resposta. La possible absència de visibilitat segons el tipus de vehicles que hi estacionessin 
és la que va aconsellar la instal·lació d’un aparcament de motos per evitar el d’altres tipus de 
vehicles. 

Ramon Salguero Salguero, a títol personal 
Exposa que a les instal·lacions del Club Municipal de Petanca Sant Joan de Malta del c. 
Espronceda s’hi fan activitats molestes per al veïnat per fums, olors i sorolls. 
Resposta. L’espai té un ús exclusiu per jugar a la petanca, i si és recurrent que s’hi donin 
altres usos, el Districte es posarà en contacte amb representants de l’entitat per establir el 
marc d’usos adequat. 

Thomas Wind, a títol personal 
Demana si hi ha hagut algun canvi en el PGM a l’àmbit de l’Hort del Clot pel fet que s’ha 
cancel·lat el projecte per fer-ne habitatge social, i si és viable tenir horts amb la situació de 
sequera actual si no es pot regar amb aigua de nivell freàtic. 
Resposta. El projecte va néixer amb els Pressupostos Participatius del 2021, i que aleshores 
ja se sabia que el solar estava afectat pel Pla General Metropolità del 1976 com a habitatge i 
vial. La modificació del PGM va començar el 2022, i el ferm propòsit del Govern Municipal per 
incrementar el parc públic d’habitatges situava aquest solar com a referencial per a 
l’habitatge públic. Per aquest fet, i també per la necessitat de rendibilitzar els 700.000 € en 
què es valorava l’actuació de l’hort, es va comunicar a les entitats promotores del projecte 
que es desestimava. Pel que fa al reg als horts urbans, atesa la situació d’emergència per 
sequera actualment l’Ajuntament fins i tot està plantejant d’aturar les noves adjudicacions. 

EL CAMP DE L’ARPA DEL CLOT 

Teresa Monleón Fernandez, de l’AFA de l’Institut Moisès Broggi 
Demana l'obertura d'un accés directe al parc de Can Miralletes des del pati de l'institut per 
tal que el pati pugui quedar obert i d’accés als infants i joves del barri quan el centre escolar 
estigui tancat, una porta que a més faria funcions de sortida d’emergència. 
Resposta. La millor solució és que la direcció de l’equipament es posi en contacte directe 
amb el Consorci d’Educació per tal que valorin la proposta. 

Ángel Pérez Martín, de la Plataforma Millorem Camp de l'Arpa 
Exposa qüestions de neteja del barri especialment per la brutícia de sota els contenidors, i 
demana més vehicles de neteja de contenidors i la reposició dels del carrer Joan de Peguera 
79 al carrer Lorenzale. També demana sobre la inversió que s’ha anunciat en l’ús d’aigües 
freàtiques, i com s’aplicarà al Districte. 
Resposta. Es demanarà la reposició dels contenidors que falten i d’extremar la neteja als 
equips que s’ocupen d’aquella zona. Pel que fa a la inversió en aigües freàtiques, s’ exposa 
que a més d’explicar la inversió que s’ha anunciat ara, també s’ha d’explicar l’ús que se’n fa 
tant en reg com en neteja. 



 

 

Resum d’intervencions de l’Audiència Pública de Sant Martí pàg: 3 

F. Xavier González, de la Plataforma Millorem Camp de l'Arpa 
Demana 1) passar a 3 consells de barri l’any per poder fer sessions monogràfiques, 2) pels 
plans d’inversions per al 2024, 3) sobre l’evolució de la situació de la pl. Heroïnes de Girona 
entre les persones usuàries de l’àrea d’esbarjo de gossos i el veïnat, 4) sobre la suspensió de 
llicències d’ús pel fet que el carrer Nació no hi està incorporat, i 5) sobre el gir a l’esquerre a 
la sortida de la cruïlla del c. Eterna Memòria amb el pg. Maragall. 
Resposta. 1) El nombre de sessions del Consell de Barri s’estima correcte perquè és el més 
operatiu, i que si cal es poden incrementar el nombre de contactes en la mesura que sigui 
necessari per a cada tema. 2) Ja estan fets un Pla d’Inversions Municipal i PAD i s’explicaran 
que un cop s’aprovin. 3) Està previst un procés participatiu en què hi haurà un equip in situ 
a les dues places en què es mostrarà el projecte per recollir les qüestions que es plantegin 
per a la remodelació urbana del carrer Freser les places de les Heroïnes de Girona i de Sant 
Josep de Calassanç. 4) L’àrea de suspensió arriba fins al carrer Nació. 5) S’ha traslladat a 
Mobilitat per obtenir una resposta favorable al canvi. 

Lluís Rotger, del veïnat del carrer Finestrat 
Exposa la situació del carrer Finestrat pel soroll que produeixen els camions de buidat i 
neteja dels contenidors en passar diverses vegades cada nit. 
Resposta. S’ha analitzat amb els òrgans responsables de Neteja la ubicació dels contenidors i 
s’ha vist que no hi ha cap altre espai viable a la zona per traslladar-los. Com que no es pot 
prescindir de contenidors, s’han modificat els horaris de recollida i es vigilarà el màxim rigor 
en el seu compliment per evitar les molèsties. 

Vicente Aparicio Mulet, a títol personal 
Exposa l’absència d’arbres al c. Aragó entre Dos de Maig i d’Independència i proposa que se 
n’instal·lin en testos. També exposa que es va trencar una paperera i un fitó i s’ha instal·lat 
la paperera però no el fitó, cosa que fa que genera estacionaments indeguts. 
Resposta. Es donarà ordre perquè s’instal·li el fitó i evitar els estacionaments incívics, però 
no es podrà posar més arbrat. 

Eduardo Muñoz Salas, de l’AFA de l’Escola Miralletes 
Proposa la instal·lació de penja-robes i màquines de cafè i begudes a l’Espai Municipal Can 
Miralletes, i demana si es plantaran els parterres malgrat l'emergència per sequera. 
Resposta. S’instal·larà el penja-robes, però en cap equipament infantil de la ciutat hi ha 
màquines de cafè. Pel que fa al parc, queden aspectes de millora, però en temps de sequera 
no és previsible cap acció de plantació com ara parterres. 

EL PARC I LA LLACUNA DEL POBLENOU, EL POBLENOU, DIAGONAL MAR I EL 
FRONT MARÍTIM DEL POBLENOU, I LA VILA OLÍMPICA DEL POBLENOU 

Monica Carretero, a títol personal 
Demana per 1) la situació del carrer Àvila, especialment pels establiments amb terrassa 
entre Irena Sendler i Bolívia; 2) per la conversió en eix verd del carrer Bolívia; 3) sobre els 
horaris del Festival Llum BCN; i 4) la possibilitat d’ampliar la biblioteca Josep Benet – El Clot 
en un espai amb més llum. 
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Resposta. 1) El Pla d’Usos que es va aprovar recentment no es pot aplicar de manera 
retroactiva, i se supervisarà que la ubicació de les terrasses sigui sempre correcta. 2) El carril 
bici del c. Bolívia compleix amb els paràmetres establerts i que no se’n preveu la modificació. 
3) El festival està regulat a nivell d’horari i també a nivell de consum d’alcohol per evitar 
situacions no volgudes. 4) Es transmetrà a la direcció de l’equipament la proposta de fer més 
activitats a l’exterior. 

Cinta Lacasa, a títol personal. 
Demana per 1) la regulació dels gossos en espais públics com els jardins interiors de la Vila 
Olímpica atès el volum d’animals que en fan ús, 2) pels assentaments de la parròquia del 
Pare Abraham, i 3) els locals de lleure de l’entorn de l’Opium. 
Imma Espunyes Amorós, a títol personal. 
Demana per la regulació dels gossos als jardins de Creus Casas. 
Manuel Medina Burrull, a títol personal. 
Exposa l’incivisme que es dona als jardins de Mercè Plantada per part de les persones 
propietàries de gossos, i per la situació de deixadesa de l’estacionament de la platja. 
Resposta. 1) Els jardins de Creu Casas i de Mercè Plantada seran objecte d’una actuació 
expressa de la Guàrdia Urbana per tal que els agents passin a sancionar les situacions no 
normatives que s’hi puguin donar, i s’està pensant en el trasllat de l’àrea de gossos del parc 
de Carles I a aquest àmbit per oferir espais habilitats a les persones amb animals de 
companyia d’aquella zona. 2) S’estan aplicant totes les mesures oportunes, en base a la 
legalitat vigent. 3) Territorialment, aquests locals són competència del Districte de Ciutat 
Vella, i la gestió de les possibles pròrrogues de les seves llicències depenen dels Ministeris 
oportuns. 4) L’aparcament està sotmès al manteniment adequat i l’espai que ocupa està a 
l’espera de la remodelació de què serà objecte el pg. Marítim en aquell sector en els propers 
mesos. 

Conxi Ojeda, a títol personal. 
Exposa els problemes d’aparcament en l’àmbit del ptge. Olivé i Maristany i proposa un 
peritatge tècnic per a la creació d’un sistema dual amb aparcament a la tarda i els caps de 
setmana. 
Resposta. Es traslladarà a Mobilitat aquesta petició. 

Raquel Ledesma Román, a títol personal. 
Exposa la situació de la senyalització viària al c/ Taulat, que no s’acompleix, i demana revisió 
d’unes voreres que són massa estretes. 
Resposta. No està prohibida la circulació al c. Taulat, i enguany es durà a terme una obra 
que en farà un carrer de plataforma única. 

Mireia Soler Botella, de l’AVV Front Marítim Barcelona 
Demana per 1) les mesures previstes en relació al desallotjament de l’assentament al costat 
de l'av. Litoral, 2) sobre les obres de reconstrucció del mur de contenció del passeig Marítim, 
i 3) sobre el graó de sorra a la platja que impossibilita el bany. 
José Manuel Franganillo Vicente, de l’AVV Front Marītim 
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Demana per la previsió de les dates de realització de les obres del passeig Marítim a la Nova 
Mar Bella. 
Resposta. 1) L’Ajuntament ja ha dut a terme els procediments jurídics adequats per al 
desallotjament. 2) S’ha encarregat un peritatge tècnic per tal que el passeig Marítim sigui 
més resistent als possibles temporals del futur, cosa que no atura el projecte d’urbanització 
actual del passeig Marítim sinó que el reforça. 3) Pel que fa al graó de la sorra, es faran les 
accions necessàries de cara a la temporada de platja. 

SANT MARTÍ DE PROVENÇALS, LA VERNEDA I LA PAU, I EL BESÒS I EL MARESME 

Andrés Lacruz Limiñana, a títol personal. 
Exposa les molèsties pel volum excessiu de la música que sorgeix del recinte de Palo Alto 
amb una freqüència de dos o tres caps de setmana al mes. 
Resposta. Les activitats que s’hi duen a terme compten amb els limitadors de so que 
pertoquen i que no hi consten incompliments. Malgrat això, demanarà a l’equip gestor 
perquè n’informin. 

Robert Plattner, a títol personal 
Exposa la situació que es viu al parc de Sant Martí a causa de les festes nocturnes i els 
partits esportius. 
Resposta. En els darrers 13 mesos s’han rebut 12 trucades al 112 que han generat 8 
desplaçaments de la patrulla oportuna, i s’especifica que el fet de trucar el 112 no ha de 
generar necessàriament el desplaçament d’una patrulla, però que sempre serveix com a 
registre per establir els indicadors que permetin dissenyar polítiques d’actuació adequades. 
Per altra banda, els agents de la Guàrdia Urbana han formulat un total de 63 denúncies, 62 
per consum d’alcohol i 1 per necessitats fisiològiques, i la nova unitat nocturna del Districte 
farà que hi hagi més efectius per atendre les denúncies en horari nocturn. 

Francisco Liñán Muñiz, de l’AVV Barri La Pau. 
Demana per l’estudi de locals tancats que es va fer abans de la pandèmia i la seva possible 
conversió en habitatges o en espais per a entitats, entre els quals el de la Seguretat Social 
que es podria destinar a un ús públic. 
Puri Alcaraz, de l’AVV Barri La Pau. 
Exposa les millores que caldria aplicar a la Pau en relació a l’enllumenat, la seguretat i els 
locals tancats, i demana la situació actual de la plaça de Conxita Badia i del mòdul de la 
plaça de la Pau. 
Resposta. Les inversions destinades al barri es trobaran així que s’aprovin els pressupostos, i 
a la Pau, com arreu, les inversions es treballaran amb el moviment veïnal del barri. Pel que 
fa als mòduls, són competència del Departament de Salut i es retiraran quan sigui possible 
oferir el seu servei en els espais adequats del CAP. 

Enrique Navarro Martinez, de l’Associació Stop Concerts. 
Exposa les molèsties provocades pels esdeveniments musicals del parc del Forum en allò que 
fa referència al descans i al dret a la intimitat, i demana 1) l’aplicació de mesures concretes 
com incloure diversos carrers com a carrers acústicament tensionats en horari nocturn, 2) 
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limitar l’horari de les terrasses i els supermercats, 3) revocar les llicències de locals que no 
compleixin la normativa, i 4) fer complir la normativa en qüestions com la instal·lació de tacs 
de goma a cadires i taules de les terrasses. 
Resposta. Es proposa que pugui compartir les dades que ha exposat al llarg de la seva 
intervenció per tal de poder-les avaluar. 

Rogelio Ruiz Guillén, a títol personal 
Exposa la situació de voreres en mal estat a la Pau, i demana civisme ciutadà en aspectes 
com la recollida de trastos vells i la recollida d’excrements de gossos. També demana la 
poda d’arbres molt crescuts i una actuació concreta en relació a les plagues. 
Resposta. Es comparteix la preocupació i la indignació per l’incivisme, i s’indica que 
l’Ajuntament fa tot el possible per evitar-lo en qualsevol de les facetes exposades. 

Francisco Abad Romero, de l’AVV El Besòs. 
Demana per les situacions que generen algunes persones sensellar, les persones que es 
punxen i les plagues lligades a la sequera, i proposa que s’instal·lin càmeres de vigilància. 
També exposa que s’han donat situacions d’obres particulars que potser han fet malbé 
parets de càrrega que poden posar en risc la seguretat dels edificis. 
Resposta. Les plagues són un efecte directe de la sequera, i els serveis oportuns poden 
actuar en tot moment així que la ciutadania emeti pels canals adequats els punts on pot ser 
necessària una actuació concreta. Pel que fa a les càmeres, es demanarà a la Guàrdia 
Urbana que avaluï la viabilitat d’instal·lar càmeres en punts concrets del barri. Respecte les 
obres il·legals, cal identificar-les  denunciar-les convenientment. 

Arantxa Morán, del Centre d'Estudis Sant Martí de Provençals. 
Exposa la situació de l’Espai Antonio Herrera de la Biblioteca Gabriel García Márquez i 
demana la cessió d’un espai similar ara que s’ha de destinar aquest espai a usos 
bibliotecaris. 
Resposta. S’està buscant l’espai adequat en substitució del que ara disposen a la Biblioteca 
Gabriel García Márquez, atès que és necessària la seva reubicació per tal que la biblioteca 
pugui donar el servei oportú que requereix el volum de persones usuàries que actualment 
registra. 

Diego García, a títol personal. 
Demana pel motiu que va provocar escollir l’eliminació de la catenària aèria en el tramvia i la 
seva substitució pel carril semienterrat, atès el sobrecost que aquest sistema implica. 
Resposta. Atès el caire marcadament tècnic de la pregunta, es traslladarà a l’ATM per tal que 
pugui emetre la resposta adequada. 

La sessió es dona per finalitzada a les 20.55 h. 

Barcelona, 10 de febrer de 2024 


